



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Introduction of Business Combinations

Mr Kenneth Lam

CODE 1617
7 SEPT 2017

Introduction of Business Combinations 企業合併簡介 (Course Code 課程編號: 1617)

Highlights: 課程重點:

Objectives 目的:

- To obtain an overview of business combinations 對企業合併的概述
- To study the case of business combinations 通過個案研究認識企業合併
- To understand the valuation framework for business combinations
了解企業合併涉及的估值問題

Key Topics 內容重點:

- Overview of business combinations from valuer's perspective
從評估師角度看企業合併
- Case study 個案研究
- Valuation framework for business combinations 企業合併估值框架

Speaker (s): 講者:

Mr Kenneth Lam 林漢威先生 ACCA, FRM

Mr. Kenneth Lam is leading the business and transaction valuation team. He has worked in the accounting and corporate transaction sector of various listed companies handling internal control, due diligence, financial accounting and project analyses decisions. Mr. Lam also took part as the management of an international appraisal firm both was coordinating and participating in numerous valuations for financial reporting, M&A, restructuring and IPO projects, accumulating extensive valuation experience on private and listed companies of various industries in the Asia-Pacific and America region.



Mr. Lam is now the Associate Director engaged in the Corporate Valuation and Advisory Division.

林漢威先生現負責處理財務報告和諮詢類專案的有關企業評值及金融工具評值項目。林先生曾在國際評估機構參與眾多香港上市公司、美國上市公司、準備上市公司或私人公司於不同範疇專案的評值項目，並在會計、併購、重組和評值諮詢等專案中擁有相當豐富的經驗。林先生亦有參與在不同行業領域的會計及投資項目包括財務會計、內部控制、盡職調查和投資項目分析。

林先生現為企業評值及諮詢部之聯席董事。



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Date: 日期:	7 September 2017 (Thursday) 2017 年 9 月 7 日 (星期四)
Time: 時間:	6:30pm – 8:00pm 晚上 6:30 - 8:00
Venue: 場地:	SCAA Premises (6/F, 88 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong) 香港華人會計師公會 (香港灣仔駱克道 88 號 6 樓)
Language: 語言:	Cantonese 廣東話
CPD hours: CPD 時數:	1.5 hrs 1.5 小時
Fee: 費用:	HK\$150 for SCAA member/affiliate/member's staff 華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員，每位 HK\$150

Enrolment: 報名:	<p>Online application is on a first-come, first-served basis. Please click HERE to enroll and settle the payment via PayPal, Credit Card or **Cheque.</p> <p>**No seat can be reserved through telephone. Enrolment will be processed upon receipt of cheque payment. Please be reminded to complete the online form and send together the cheque to the Secretariat.</p> <p>研討會以先到先得形式於網上報名，請按此報名並以 PayPal、信用卡或**支票付款。</p> <p>**本會不設電話留位，報名以收妥支票為準。請完成網上表格連同支票寄回本會秘書處。</p> <p>Enroll Now 現正接受報名</p> <div data-bbox="1171 1391 1442 1503" style="text-align: center;"></div>
Remarks: 備註:	<p>Bad weather arrangement</p> <p><u>Typhoon signal no. 8 or above:</u> is hoisted at or after 2:00 p.m. on the date of event, seminar will be postponed.</p> <p><u>Black rainstorm warning:</u> is hoisted at or after 5:30 p.m. on the date of event, seminar will be postponed.</p> <p>惡劣天氣安排</p> <p><u>八號風球或以上警告信號:</u> 課程當日下午 2:00 或之後生效，課堂將會延期舉行。</p> <p><u>黑色暴雨警告信號:</u> 課程當日下午 5:30 或之後生效，課堂將會延期舉行。</p>
Enquiry: 查詢:	<p>SCAA Secretariat 華師秘書處</p> <p>Ms Christine Yuen 袁小姐</p> <p>Tel 電話: 2869 6003</p> <p>Email 電郵: info@scaacpa.org.hk</p> <p>Facebook: www.facebook.com/scaacpa</p> <div data-bbox="1107 1872 1490 2002" style="text-align: right;"></div>